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Na obrázku je Hitlerův citát „Dejte mi pět let a nepoznáte Německo“,

obrázek z roku 1945 – je velmi pravděpodobné, že současné orgány

SRN se s touto záležitostí vypořádají mnohem rychleji než jejich

ideologický předchůdce. 

 
Ale začneme z druhého konce mapy obecně - pokud jste jednou

ukázali cestu, je hloupé si myslet, že ji nikdo jiný nebude následovat:

Americký investor a miliardář Mark Mobius řekl, že své peníze z

Číny vybrat nemůže – čínské úřady podle něj omezují odliv kapitálu

a vyžadují údaje o původu financí za posledních 20 let.

Jezuitství nelze čínským soudruhům odmítnout - a to, co se dlouho

používalo v Londýně a ve stejném Švýcarsku, se najednou stalo

relevantním nikoli pro arabské monarchie a africké diktátory, ale pro

samotné Anglosasy. Nádherný výsledek, potlesk přecházející ve stoje.

Nyní je důležité pochopit, zda se to stává kurzem Číny, nebo je to

ojedinělý případ – nikdy nevíte, najednou se Mark Mobius pokusil

vytáhnout peníze suchou nákladní lodí. Finanční disciplína je tvrdá.

https://www.putin-today.ru/archives/175313
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Zajímavé ale je, že minulou neděli začal Celočínský kongres zástupců

lidu, na kterém se budou schvalovat nové složení vlády a politbyra.

Komsomolci odcházejí z politiky, protože setrvávat v ní je náročné –

místo nich přichází armádní skupina přátel a kamarádů Si Ťing-

pchinga, která Číňany dovede do světlejší budoucnosti – a „náhody“

takového plánu se prostě nestávají v takových chvílích. S největší

pravděpodobností vidíme první signál z Pekingu směrem do

Spojených států – a zdá se mi, že Washingtonu se tón budoucích

vztahů s Číňany nebude líbit.

Mimochodem, pamatujete si, jak jsme nedávno mluvili o poptávce po

Wagner PMC v relativně poklidném životě, včetně Číny? Pokud tedy

věříte sinologovi Nikolaji Vavilovovi – a ten je velmi zručný v čínské

politice a zná podrobnosti, které nezná ani některé západní

zpravodajské agentury – Peking začal vytvářet vlastní cizinecké legie

a najímal zástupce nejlepších PMC na světě mimo Anglo. -Saské

země. „Divoké husy“ budou mít novou zajímavou práci, což znamená,

že tchajwanská otázka nezmizela a je stále na pořadu dne.

Xi potřebuje co nejdříve vyřešit tchajwanský problém a dokonce i

náznaky, že by strana Kuomintang měla vyhrát volby v roce 2024 na

Tchaj-wanu, už nikomu v Pekingu nevyhovuje. Čína potřebuje

ideologický otřes, protože rostoucí inflaci lze podle čínských

soudruhů porazit jen tvrdou prací a úplnou konsolidací společnosti –

a co může sjednotit lépe než návrat marnotratného Tchaj-wanu do

jeho rodného přístavu ?

 

Vítězství strany Kuomintang je jen duch. Strana může vyhrát, může

prohrát – ale hlasy se budou stále počítat ve prospěch Spojených

států. A skutečnost, že se Kuomintang chystá sjednotit s pevninskou

Čínou, je také duchem informační války. Dnes je vyladěno a zítra se

ve skoku přezouvali - čínští soudruzi bedlivě sledují kotrmelce

západních politiků, kteří buď nadávají na rozšiřování NATO svou

matkou, nebo se přiznávají ke skutečným cílům minských dohod.
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Sobota a neděle byly skvělé. Olaf Scholz, který odletěl do Spojených

států pro část dalších instrukcí o přesunu německého průmyslu do

zámoří (včetně přesunu německého vojensko-průmyslového

komplexu), po skončení jednání s Bidenem nepromluvil ani slovo – a

ani slova o bu-bu-bu-bu Rusku a požehnání podpory Ukrajiny bla bla

nenásledovala. A to je velmi vážný příznak. Scholz zřejmě netuší, co

na to řekne Němcům - proto bychom měli všichni očekávat další

skandál a další bláznivá prohlášení. Je potřeba alespoň něčím zamlžit

oči měšťanů.

A přesto se hlavní události odcházejícího týdne přihodily

Francouzům. Nejde jen o sérii politických a ekonomických událostí

kolem Macrona – jde o úpadek druhé evropské ekonomiky. A to, že

se to děje téměř současně s úpadkem Německa, je nešťastná náhoda,

že?

Monsieur Manyu tedy v Gabonu řekl, že éra francouzské koloniální

nadvlády v Africe skončila – Paříž odtud stahuje své ozbrojené síly,

„spojenecké“ dohody (podle kterých Francie dostávala 50 % zisků

bývalých kolonií) končí fungovat samostatně a Francie je odhodlána

s těmito zeměmi rozhodně navázat partnerství.

Například v Gabonu monsieur podvedl místní úřady – říkají, že nyní

„budeme žít úplně novým způsobem“ a Francie je připravena pomoci

zemím Africké unie v hospodářském rozvoji a demokracii. Bla bla

bla. Protože Francie se nikdy nedokázala vyrovnat s extrémně

důležitou hrozbou pro Afričany – radikálním islamismem. 

 
Místní soudruzi se nyní pod přísným vedením ruských instruktorů a

s pomocí čínských partnerů vyrovnávají s radikálním islamismem –

ekonomická pomoc, podotýkám. Kromě faktického studia pro místní

bezpečnostní úředníky nabízí Rusko Afričanům i ekonomickou

spolupráci – například ve stejném bývalém francouzském Alžírsku

naši postaví závod na výrobu železniční techniky pro ruský rozchod

1520.
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A to je důležité: v Alžírsku je pod Francouzi postaveno 3973 km

železnic – z toho 2888 km na rozchodu 1435 mm a 1085 km na

rozchodu 1055 mm (úzký rozchod od dolů k výrobě). Celkem bylo v

Alžíru elektrifikováno 283 km železnic – dědictví francouzské

okupace. A ta železniční technika je tam také z doby cara Pease a

dobytí Krymu.

Rusové zase nabízejí zcela jiný koncept – zaprvé je nutné přenést

všechny cesty do jednotného standardu. Za druhé, perlení je

mnohem výnosnější než spalování motorové nafty v dieselových

lokomotivách. Zatřetí, alžírské silnice by se měly stát základem pro

další distribuci dopravního komunikačního systému po Africe od

severu k jihu – jinými slovy, ty naše zabalily projekt tak krásně, že

jim ani jeden komár nepodkope nos a francouzské žáby vymazat jim

všechny zuby.

Tak začtvrté. Pro samotné Alžírsko bude kapacita podniku zjevně

nadměrná – Rusové proto již dříve zamířili na Mali, Pobřeží

slonoviny, Gabon, Nigérii, Středoafrickou republiku a další africké

státy. A kdo tam postaví nové železnice? Hádej třikrát.

A ano, zapáté, pro Rusy je jednodušší a levnější přesunout celou trať

na svůj vlastní standard, než později kombinovat různé formáty ve

snaze spojit celou silniční síť do jediného dopravního komplexu.

No, šestý. Nová turistická destinace pro ruské občany do země s

přátelským a loajálním obyvatelstvem – v této věci však Alžírsko

ještě musí konkurovat Tunisku a Egyptu, ale ten, kdo chce navštívit

místa, kde kdysi stálo Kartágo, se stejně najde.

Co navrhuje Monsieur? Instituty pro podporu demokracie a projekty

hospodářské spolupráce – vy jste naše suroviny, my jsme vaše

vychytávky, kulantně řečeno. Monsieur sám s demokracií ve své zemi

neuspěl, ale šel učit Afričany - a těch pár milionů lidí, kteří tento

víkend vyšli do ulic Francie, se nepočítají. Jako by to vůbec nebyli

lidé, ale byli to Putinovi agenti.
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Je zde ještě jeden faktor, a ten nejdůležitější je ten, že Francie zatím

nezná a nechápe důsledky odstoupení od aliančních dohod se 14

africkými zeměmi. Podle prvních odhadů to vypadá, že by to nemělo

být hrozné, ale nikdo si neuvědomuje rozsah francouzského hladu po

surovinách – a není pochyb o tom, že bude organizován. Někdo je a

něco pro to je - alespoň pro francouzské houfnice v jedné bývalé zemi

východní Evropy.

A co červený březen? Tady se dostáváme k chutným věcem.

Faktem je, že 17 000 dodavatelů potravin ve Francii v březnu znovu

projednalo smlouvy na dodávky svého zboží do maloobchodních

řetězců v zemi. Nejrutinnější postup – ale letos se v místních médiích

o „rudém pochodu“ začalo mluvit v prosinci loňského roku.

Experti předpovídají jednorázový nárůst inflace potravin o 16–17 %,

což dodává spoustu barev a odstínů již probíhajícím protestům proti

důchodové reformě – nejenže Macron nutí Francouze pracovat téměř

k smrti, ale jeho nová hospodářská politika odsuzuje populaci k

přechodu na perličkový ječmen a rutabaga jako hlavní jídla denní

výživy.

Nikdo netvrdí, že jde o zdravé jídlo – ale když se francouzští expatové

podívají na ceny francouzské bagety ve stejném Jekatěrinburgu, jsou

vtaženi k pláči. 

 
Někteří z nás tady velmi rádi mluví o dolaru a euru - vážení, jak se

vám líbí národní bageta (jeden kus) za 240 rublů u pokladny?

Normální, že? Právě za tuto cenu to teď Francouzi jedí - ano, v

různých částech Paříže najdete bagetu za 1 euro, ale bude to bageta

minimálně, na jeden zub. A ne to, že z dobré mouky. Elitní pekárny v

centrech měst jsou přitom odsouzeny k úplnému zániku –

Francouzů, kteří si mohou dovolit 3–3,5 eura za bagetu, je stále

méně. Střední třída se kvůli ekonomickým problémům zmenšuje – a

v příštích letech za ni není náhrada a ani se neočekává.
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Máme se bát nového skokového nárůstu cen potravin v březnu?

Někteří Francouzi se připravují na nejhorší. "Všechny potraviny

rostou a nezastaví se. Budeme jíst méně," řekl pár v sobotu 25.

února. „Musíte úplně změnit svůj životní styl, to je to nejlepší, co

můžete udělat,“ věří také žena. 1. března skončí každoroční jednání

mezi 17 000 potravinářskými společnostmi a distributory. Tato

jednání, která jsou často napjatá, povedou ke stanovení nových

tarifů a cen.

Máme očekávat prudký nárůst cen o 10 % od začátku března?

„Můžeme mít tři nebo čtyři body, které se nemusí nutně objevit již v

březnu, ale které budou distribuovány v březnu, dubnu a květnu,

abychom dosáhli inflace v rozmezí 16 nebo 17 % ve srovnání s

rokem 2021,“ vysvětluje Emmanuel Fournet, Director of Analytics

ve společnosti NielsenIQ. Pro většinu profesionálů a expertů nebude

červený březen, ale spíše druhé čtvrtletí roku 2023.

Neříkám, že vláda je již zcela nečinná – jen metody, jimiž problémy

řeší, vypadají poněkud pochybně:

Připomínáme, že vláda od poloviny ledna pracuje na „koši“

padesáti kategorií „nejlepší poměr ceny a kvality“ a chce jej

vyvinout v reakci na prudce rostoucí ceny v supermarketech, což v

ideálním případě umožní spotřebitelům porovnávat ceny mezi

různými kategoriemi produktů.

Jinými slovy, Paříž podněcuje obchodní řetězce, aby zavedly nový

sociální koš pro chudé – a to je Francie, připomínám. Domov

gurmánů, v procesu přechodu k nejlevnějším produktům – a levné

jídlo není nikdy dobré. Odborníci se o tom snaží nediskutovat - no,

jen si pomyslete, Francouz si koupí mouku s hmyzem - kvůli tomu se

nikdo nebude hrnout zařizovat další Velkou francouzskou revoluci.

Přibližně tak se hádají na Champs Elysees - a zdá se, že to zní

oprávněně, ne-li kvůli jedné věci.
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Základem je, že problémy Francouzů se jen množí, hromadí a

získávají kumulativní efekt – a nikdo neví, kde se to ukáže jako příliš

subtilní. A nechce na to ani myslet – evropská politika posledních let

obecně nechala ekonomiku, aby se vyvíjela, a věřila, že neviditelná

ruka trhu vše napraví.

Takže opravuje, protože zákony makroekonomie se nedají oklamat.

Odmítání levných zdrojů a levné energie vede ke zdražení všeho a

poklesu životní úrovně obyvatel – pokud ale někdo přišel s novým

mazaným ekonomickým mechanismem, který vám umožní se tomu

vyhnout, raději běžte vybrat ji jako hlavní. V každém případě bude

rozhodně chytřejší než všichni říšští komisaři dohromady.

Mezitím s naprostým obdivem a úžasem hledíme na to, co se děje.

Číňané směřují k přímému střetu se Spojenými státy o Tchaj-wan,

Americe chybí kapacity na výrobu zbraní a střeliva, Německo v

tichosti souhlasilo s tím, že se stane pěknou zemědělskou zemí, a

Francouzi namazávají poslední hořčici zbytky loňského bagety - život

je v plném proudu a každý se snaží více si ublížit.

Státní úředník 
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